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Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16  
 

 
Sammanträde Kommunstyrelsen  
Plats och tid Sammanträdesrum Bäve, stadshuset, kl.11:00-15:58 med ajourneringar 
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Tjänstgörande ersättare Niklas Moe (M) för Mikael Staxäng (M), deltar på distans 

Kerstin Joelsson-Wallsby (V) för David Höglund Velasquez (V), deltar 

på distans   
Ersättare Rolf Jonsson (L), deltar på distans 

Annelie Högberg (S), deltar på distans 

Anna-Lena Heydar (S), deltar på distans 

Mattias Forseng (SD), deltar på distans 

Kent Andreasson (UP), deltar på distans 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Övriga Björn Segelod, säkerhetschef, § 364 

Mathias Karlsson, dataskyddsombud, § 365 

Peter Larsson, kommundirektör § 387, 

Sebastian Johansson, kommunsekreterare 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 363 Dnr KS 289389  

Förändring av föredragningslistan 

Sammanfattning 

Ordförande meddelar att ärende 16 på dagens föredragningslista, Revidering av 

kommunstyrelsens delegationsordning, avsnitt upphandling och inköp av varor och 

tjänster, utgår från dagens sammanträde. 

 

Därutöver tillkommer en muntlig information om kommunens 

informationssäkerhetsarbete. 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att fastställa dagens föredragningslista med ovan noterade förändringar. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 364 Dnr KS 309714  

Information om kommunens säkerhetsarbete beträffande 
ordningsvakter i centrum, kameraövervakning och budget m.m. 

Sammanfattning 

Säkerhetschef Björn Segelod informerar om kommunens planerade säkerhetsarbete för 

2021, uppdrag och mål samt de grunder som säkerhetsarbetet i Uddevalla vilar på. 

Kommunledningskontorets nya säkerhetsenhet bildas från och med den 1 januari 2021. 

 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att notera informationen. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 365 Dnr KS 301294  

Information om Uddevalla kommuns 
informationssäkerhetsarbete 

Sammanfattning 

Dataskyddsombudet Mathias Karlsson informerar om vad som har framkommit av den 

revision av kommunens informationssäkerhetsarbete som han har genomfört. Upprättad 

rapport i ärendet tillställs kommunstyrelsen för beslut i ärende 20 på dagens 

föredragningslista. 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att notera informationen. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 366 Dnr KS 2019/00926  

Medborgarförslag från Per Andersson om övergångsställe 
mellan småbåtshamnen och samhällssidan (gamla E6 fd Shell) 

Sammanfattning 

Per Andersson föreslår förbättrad belysning och skyltning vid övergångsstället mellan 

småbåtshamnen och samhällssidan samt siktröjning på brodelen. Kommunfullmäktige 

beslutat överlåta åt kommunstyrelsen att besluta i ärendet. 

  

Trafikverket är väghållare och ansvarar för väg 680 genom Ljungskile. Belysning och 

skyltning vid övergångsstället är således Trafikverkets ansvar och förslagsställaren bör 

vända sig dit avseende denna del i förslaget. 

  

Kommunen är väghållare för gångbron över motorvägen (E6) och ansvarar för skötsel 

av bl.a. växlighet på denna. Samhällsbyggnadsförvaltningen tillstår att det behövs 

siktröjning på brodelen vilket man kommer att åtgärda.      

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2020-11-25. 

Medborgarförslag från Per Andersson. 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

  

att med ovan anse medborgarförslaget besvarat.  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 367 Dnr KS 2020/00638  

Medborgarförslag från Marcus Gerd om att se över staketet på 
gångbron mellan Furuhall och Stallgården 

Sammanfattning 

Marcus Gerd har inkommit med medborgarförslag om att åtgärda staketet på gångbron 

vid Furuhall då det enligt förslagsställaren finns en glipa vid marknivån som gör att 

barn och hundar kan ta sig igenom. Kommunfullmäktige har delegerat åt 

kommunstyrelsen att besluta i ärendet. 

  

Väghållare för den aktuella bron är Trafikverket och den faller således inte under 

kommunens ansvar. Förslagsställaren rekommenderas att framföra synpunkterna till 

Trafikverket.  

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2020-11-25. 

Medborgarförslag från Marcus Gerd. 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

  

att med ovan anse medborgarförslaget besvarat. 

  

  



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 368 Dnr KS 2019/00831  

Medborgarförslag från Peter Kloth om att säkert korsa länsväg 
172 i Lane 

Sammanfattning 

Peter Kloth föreslår att kommunen i samarbete med vägverket bygger en rörtunnel 

under länsväg 172 och tar över belysningen i Lane. Det blir då säkrare att ta sig till 

fritidsgården Lanegården då länsväg 172 är tungt trafikerad.   

Väg 172 är en statlig väg vilket betyder att Trafikverket ansvarar för trafiksäkerheten. 

Västra Götalandsregionen ansvarar för utvecklingen av det statliga vägnätet i länet och 

upprättar planer för transportinfrastrukturens utveckling. Kommunerna kan genom sina 

respektive kommunalförbund påtala behov och brister som planen ska lösa. De samlade 

behoven är dock stora varför kommunalförbunden och slutligen regionen måste 

prioritera bland åtgärderna. Denna process innebär att Uddevalla kommun inte vid sidan 

om kan komma överens med Trafikverket om att bygga en rörtunnel i Lane.  

Väg 172 är ett av nio prioriterade vägstråk i Västra Götaland. Trafikverket har därför på 

uppdrag av Västra Götalandsregionen tagit fram en åtgärdsplan för stråket Uddevalla-

Bengtsfors. Stråket har analyserats och en rad trafiksäkerhetshöjande åtgärder har 

utförts. I Lane har en säkrare övergång till busshållplatserna byggts. 

Frågan om vägbelysning är principiell och har diskuterats under en längre tid mellan 

bl.a. kommun och Trafikverket. Staten önskar överlämna sitt ansvar till annan och 

kommunen vill inte överta ansvar för anläggningar på statligt vägnät.  

Kommunledningskontoret vidarebefordrar medborgarförslaget till Trafikverket. 

 

Förslagsställaren närvarar under sammanträdet och informerar om sitt förslag. 

Under sammanträdet informerar ordförande om en inkommen ansökan från Lane Ryrs 

Bygdegårdsförening om driftsbidrag för belysning och som majoritetspartierna ämnar 

bifalla.  

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag från Peter Kloth. 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2020-11-25 

Yrkanden 

Christer Hasslebäck (UP): Bifall till medborgarförslaget. 

 

Martin Pettersson (SD): Ändringsyrkande och tilläggsyrkande enligt följande: 

 

att med hänvisning till kommunledningskontorets tjänsteskrivelse anse 

medborgarförslaget besvarat, samt 

 

att frågan om kommunalt driftbidrag till vägbelysning behandlas i ansökan från Lane-

Ryrs bygdegårdsförening med diarienummer SBN 2020/00686. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

David Sahlsten (KD): Bifall till Martin Petterssons (SD) yrkande. 

Forts. § 368 

Propositionsordningar 

Ordförande ställer proposition på de framlagda yrkandena och finner kommunstyrelsen 

bifalla förslaget i handlingarna. 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

  
att med hänvisning till kommunledningskontorets tjänsteskrivelse anse 

medborgarförslaget besvarat.  

Reservation 

Sverigedemokraternas, Uddevallapartiets och Kristdemokraternas ledamöter reserverar 

sig mot beslutet till förmån för egna yrkanden. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 369 Dnr KS 2020/00647  

Medborgarförslag om tågperrong vid Rimnersområdet 

Sammanfattning 

Per Mattsson föreslår en tågperrong i höjd med Rimnersområdet. Det stigande antalet 

besökare och idrottare skulle då få möjlighet att resa med tåg till området. En ny 

hållplats för tåg tillsammans med ytterligare några direkttåg mellan Uddevalla och 

Göteborg via Trollhättan skulle vara en förhållandevis billig åtgärd för att utnyttja 

dubbelspåret till Göteborg. 

  

Järnvägen och dess utveckling är ett statligt ansvar vilket innebär att det är Trafikverket 

och inte kommunen som skulle bygga ett eventuellt nytt tågstopp vid Rimnersområdet. 

Tågtrafiken på banan utgörs huvudsakligen av Västtågen, dvs. tåg som körs i 

Västtrafiks regi. Västra Götalandsregionen, som är länets kollektivtrafikmyndighet, har 

nyligen i utredningen ”Målbild Tåg 2028” lämnat förslag till en utvecklad tågtrafik med 

Västtågen. Ett av förslagen handlar om att utöka tågtrafiken mellan Göteborg och 

Uddevalla via Trollhättan och att förlänga dessa tåg till Munkedal/Strömstad. Detta 

förslag ligger alltså i linje med förslagsställarens önskemål. Den föreslagna tågtrafiken 

via Älvsborgsbanan ska vara ett komplement till tågtrafiken på södra Bohusbanan vilket 

sammantaget skapar fler resmöjligheter mellan bl.a. Uddevalla och Göteborg. Restiden 

mellan Göteborg och norra Bohuslän eller Uddevalla förkortas på detta sätt med ca 15 

minuter.  

  

Någon ny hållplats för tåg planeras dock inte vid Rimnersområdet. Tågen kommer inte 

heller att stanna i t.ex. Väne-Ryr. Skälet är att restiden inte ska påverkas negativt vilket 

har betydelse för resandet totalt på linjen. Fler uppehåll på banan får även betydelse för 

tågens mötesbild eftersom banan är enkelspårig. Mötande tåg kan då få invänta varandra 

vilket ytterligare påverkar restiden negativt. 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag från Per Mattsson, 2020-10-13. 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2020-11-19. 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

  

att med hänvisning till kommunledningskontorets tjänsteskrivelse anse 

medborgarförslaget besvarat. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 370 Dnr KS 2020/00694  

Uddevalla Utvecklings AB framställan om uppdrag om översyn 
av bolagsdokument 

Sammanfattning 

Styrelsen för Uddevalla Utvecklings AB (UUAB) har inkommit med framställan om 

översyn av koncernens bolagsdokument. 

  

Bolaget skriver i framställan bl.a. att kommunfullmäktige år 2014-2015 

fastställde nya bolagsdokument inom bolagskoncernen UUAB. Frågor har 

uppkommit om UUAB:s roll i koncernen och om bolagsordningen och de 

specifika ägardirektiven för bolaget på ett korrekt sätt speglar ägarens, dvs. 

kommunfullmäktiges, avsedda uppdrag till moderbolaget. Frågeställningar 

har bl.a. kommit upp i senare års revisionsrapporter angående UUAB. Det 

som främst har diskuterats är moderbolagets roll när det gäller styrning och 

utvärdering av dotterbolagen.  

  

Mot bakgrund av ovanstående föreslås kommunfullmäktige ge 

kommunstyrelsen i uppdrag att göra en översyn av bolagsdokumenten. I 

denna översyn bör även ingå en översyn av bolagspolicy och det generella 

ägardirektivet samt de övriga dokument där det kan krävas eventuella 

ändringar med hänsyn till förtydliganden angående UUAB:s uppdrag.  

  

Vidare bör kommunstyrelsen vid översynen även gå igenom och uppdatera 

hänvisningar till äldre lagstiftning, organisatoriska förändringar och andra 

omständigheter som vid en översyn framstår som motiverade.  

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2020-12-14. 

Uddevalla Utvecklings AB, styrelsemötesprotokoll 2020-12-11 § 73 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

  

att ge kommunstyrelsen i uppdrag att göra en översyn av bolagsdokumenten 

i UUAB-koncernen, 

  

att översynen ska ha fokus på Uddevalla Utvecklings AB uppdrag i 

koncernen, redaktionella uppdateringar samt andra omständigheter som vid 

en översyn framstår som motiverade.  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 371 Dnr KS 2020/00750  

Utvärdering av effekterna kring omläggning av linjenätet för 
stadsbussarna 

Sammanfattning 

Västtrafik genomförde i december 2014 en omläggning av stadsbussarnas linjenät i 

Uddevalla. Omläggningen gjordes utifrån ett behov av förändring då resandet legat på 

samma nivå sedan lång tid tillbaka och att Västra Götalandsregionen fastställt nya mål 

om ökat resande i kollektivtrafiken. Linjenätsomläggningen 2014 föregicks av en 

linjenätsutredning vilken slutfördes i mars 2013. 
  
Kommunstyrelsen har utifrån flerårsplan 2019-2021 fått i uppdrag att genomföra en 

utvärdering av effekterna av omläggningen av linjenätet för stadsbussarna (KF ÖS 3). I 

uppdraget till kommunstyrelsen finns ingen närmare precisering eller någon beskrivning 

av syftet eller inriktningen för den önskade utvärderingen. Kommunledningskontorets 

tolkning av uppdraget är att utvärderingen ska göras mot den målsättning som varit 

själva syftet för förändringen. Utvärderingen vill därmed försöka ge svar på frågan om 

effekter som uppkommit utifrån vad som var avsikten med linjenätsomläggningen.   

  

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, 2020-11-10 

Kommunledningskontorets utvärdering av effekter från omläggning av stadsbussarnas 

linjenät 2014.  

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige 

  

att godkänna genomförd utvärdering av stadsbussarnas linjenät 2014 samt 

 

att förklara uppdraget avslutat. 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 372 Dnr KS 2020/00722  

Beställning av planprogram för Västra Centrum 

Sammanfattning 

Intresset för Uddevalla stad är stort. I synnerhet i de centrala delarna av staden finns 

idag stora, mer eller mindre, outnyttjade markreserver i kommunal ägo. Från 

Västerlånggatan till Riversideängen norr om Bäveån har kommunen möjligheter till 

omfattande exploatering av nya bostäder, arbetsplatser och verksamheter i såväl 

kommunal som privat regi.  

  

Samtidigt innehåller området stora utmaningar i form av effekterna av 

klimatförändringarna. Översvämnings- och skyfallsproblematiken är två sådana 

effekter. I området finns också omfattande behov av marksanering, stabilitetsåtgärder 

och infrastrukturella åtgärder för att möjliggöra exploatering.  

  

Tidigare utredningar har schematisk tittat på en tänkt bebyggelsestruktur för stadens 

utbyggnad, livet i och mellan husen samt de tekniska förutsättningarna för skyddandet 

av staden från översvämningar.  

  

Uddevalla kommun avser nu att ta nästa steg in i processen för en helt ny central 

stadsdel genom att upprätta ett planprogram för området Västra Centrum.  

Beslutsunderlag 

Kommunledningsledningskontorets tjänsteskrivelse 2020-11-26. 

Yrkanden 

Christer Hasslebäck (UP): Tilläggsyrkande enligt följande: 

Att tillvarata vattnet som den unika resurstillgång vattnet är för Uddevalla Kommun. 

Propositionsordningar 

Ordförande ställer proposition på förslaget i handlingarna och finner kommunstyrelsen 

bifalla det. Ordförande ställer därefter proposition på Christer Hasslebäcks (UP) 

tilläggsyrkande och finner kommunstyrelsen avslå det. 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

  

att av samhällsbyggnadsförvaltningen beställa ett planprogramsarbete för Västra 

centrum, 

  

att arbetet ska slutredovisas senast juni 2022.  

Reservation 

Christer Hasslebäck (UP) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 373 Dnr KS 2020/00320  

Budget för Fyrstads Flygplats AB (FFAB) för år 2021 (täckning 
av förluster) 

Sammanfattning 

När en kommun ger stöd till en flygplats ska EU:s statsstödsregler beaktas. Av de 

kommunala besluten om stöd ska det framgå på vilken grund kommunen fattar beslut 

om stöd. Fyrstads Flygplats AB (FFAB) har i dagsläget mindre än 200 000 passagerare 

per år varför stöd till flygplatsen ska ges med tillämpningen av regelverket i 

gruppundantagsförordningen - kommissionens förordning (EU) nr 651/2014 (GBER).  

  

Enligt gällande aktieägaravtal för FFAB skall bolaget årligen redovisa budget för 

nästkommande kalenderår. Utkast till budget för bolaget skickades till ägar-

kommunerna under våren och behandlades av kommunstyrelsen i maj månad som ett 

anmälningsärende . Bolagets styrelse behandlade slutlig budget vid sitt sammanträde 

2020-08-26 och beslutade anta budget för bolagets verksamhet under 2021. I enlighet 

med aktieägaravtalets bestämmelser ska verksamhetsanslag till FFAB fördelas efter 

respektive ägares andel av resandet. För resande till/från andra än ägarkommunerna ska 

ägare belastas utifrån sin andel av aktiekapitalet.  

  

För 2021 uppgår ägarkommunernas verksamhetsanslag för täckning av förluster till 

totalt 4,5 miljoner kr. Trollhättans stad anslag uppgår till 2 295 tkr, Vänersborgs 

kommuns anslag till 945 tkr, Uddevalla kommun till 945 tkr och Lysekils kommun till 

315 tkr. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2020-10-22. 

Budget för Fyrstad Flygplats AB för år 2021. 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

  

att bevilja 945 tkr till Fyrstads Flygplats AB för täckning av förluster 2021, 

  

att medlen överförs till Trollhättans kommun som ansvarar för utbetalning till Fyrstads 

Flygplats AB och som gör bedömningen av att samtliga villkor i kommissionens 

förordning är uppfyllda, 

  

att stödet ges med hänvisning till bestämmelserna i kommissionens förordning (EU) nr 

651/2014 av den 17 juni 2014 genom vilka vissa kategorier av stöd förklaras förenliga 

med den inre marknaden enligt artiklarna 107 och 108 i fördraget, artikel 56 a).    

  

Protokollsanteckning 

Jarmo Uusitalo (MP) noterar följande anteckning till protokollet. 

 

Kommunen har under ett antal år täckt underskott för Fyrstads Flygplats.  



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Forts. § 373 
 

Miljöpartiet har under många år varit av åsikten att Uddevalla kommun av miljö- och 

klimatskäl bör prioritera andra transportsätt än flyg speciellt på kortare sträckor som 

inrikesflyg i södra Sverige.   

Som en konsekvens av detta bör inte heller kommun vara delägare i flygplatsen.  

En följdkonsekvens i nästa steg är att kommunen skulle slippa att år efter år täcka 

underskott för flygplatsen. 

 

Kerstin Joelsson-Wallsby (V) noterar att hon stödjer Jarmo Uusitalos (MP) 

protokollsanteckning.  

 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 374 Dnr KS 2020/00742  

Fastställande av bilaga A för 2021 till Uddevalla kommuns 
finanspolicy 

Sammanfattning 

Kommunstyrelsen ska årligen fastställa ramar och limiter inom vilka Uddevalla 

kommuns internbank ska agera på externa finansiella marknader samt inom vilka ramar 

och riskbegränsningar internbanken har att förhålla sig till. Här ingår också att fastställa 

ramar för utlåning till varje enskilt koncernföretag. 

Med utgångspunkt från bl a EU:s statsstödsregler och lagen om allmännyttiga 

kommunala bostadsaktiebolag ska kommunen fastställa den nivå på avgift för utlåning 

respektive lämnad borgen, som likställer koncernföretagens lånekostnader med 

lånekostnaden för andra företag på samma marknad. 

  

Förslaget till ramar, inklusive checkkredit och låne- och borgensavgifter, i bilaga A har 

förankrats och godkänts av samtliga koncernföretag via internbankens finansråd under 

hösten 2020. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2020-11-25 

Bilaga A för 2021 till finanspolicy för Uddevalla kommunkoncern 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

  

att fastställa Bilaga A för 2021 till Uddevalla kommuns finanspolicy, 

  
att vid utlåning och borgensåtagande för kommunens koncernföretag för 2021 tillämpa 

låne- och borgensavgifter enligt tabeller för låne- respektive borgensavgift i Bilaga A. 

  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 375 Dnr KS 2020/00684  

Verksamhetsplan 2021-2023 med budget 2021, 
kommunstyrelsen 

Sammanfattning 

Kommunledningskontoret har upprättat förslag till verksamhetsplan för 2021-2023 med 

budget 2021. 

  

Nämndens budgetram för 2021 i löpande pris uppgår till 366,6 mkr. Nämnden har 

tilldelats utökningar av ramen där 5,0 mkr har avsatts till sociala investeringsmedel och 

Idéburet Offentligt Partnerskap (IOP), 5,0 mkr till arbetsmarknadsåtgärder, 10,0 mkr till 

stadsutvecklingsprojektet inklusive översvämningsåtgärder, 2,5 mkr till samordning av 

digitaliseringsåtgärder, samt 1,0 mkr till trygghetsskapande åtgärder. Dessutom har 

nämnden tillförts 13,4 mkr avseende handläggare försörjningsstöd. Nämnden har även 

fått kommunbidrag på 74,0 mkr till utbetalningar av ekonomiskt bistånd, avvikelse ska 

dock rapporteras särskilt i nämndens uppföljning och årsbokslut. Vad gäller nytt HR-

system har nämnden fått kommunbidrag på 5,4 mkr för 2021. De tidigare 2,0 mkr till 

validering/kompetensförsörjning upphör. Enligt tidigare beslut minskar även ramen för 

projektmedel för områdesplan Bäveån med -2,7 mkr för 2021. Därutöver har 

kommunstyrelsen tillförts kommunbidrag från nämnderna avseende webbtjänst som 

tidigare varit finansierad via IT-avgifterna. 

  

Kommunledningen föreslår två justeringar av styrkortet: måttet ökad grad av utförande 

hos civilsamhället föreslås tas bort då kommunledningskontoret bedömer att det är svårt 

att mäta på ett rättvisande sätt. Utveckling av partnerskap med idéburna sektorn 

kommer att följas upp systematiskt på andra sätt. Nämndstrategin om eftergymnasial 

utbildning föreslås avslutas på grund av att barn- och utbildningsnämnden tagit över 

verksamheten. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2020-11-26. 

Verksamhetsplan 2021-2023 med budget 2021 för kommunstyrelsen. 

Bilaga; styrkort för kommunstyrelsen 2021-2023. 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

  

att avsluta nämndstrategin Öka utbudet av eftergymnasial utbildning i kommunen samt 

måttet Ökad grad av utförande hos civilsamhället genom IOP och ASF och därmed 

fastställa styrkortet, 

  

att fastställa verksamhetsplan och budget (verksamhetsplan del 1), 

  

att som information notera beskrivningen av hur förvaltningen ska arbeta utifrån 

internbudget 2021-2023 (verksamhetsplan del 2).  

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Forts. § 375 

 

Deltar ej i beslut 
Uddevallapartiets, Sverigedemokraternas, Kristdemokraternas, Miljöpartiets och 

Vänsterpartiets ledamöter avstår från att delta i beslutet. 

Protokollsanteckning 

Martin Pettersson (SD) noterar å Sverigedemokraternas vägnar för följande anteckning 

till protokollet. 

 

Förslag till beslut har bärighet på den kommunövergripande budget som fullmäktige 

antagit. Då Sverigedemokraterna gått fram med ett eget, fullt ut finansierat 

budgetförslag, så väljer vi att avstå deltagande i frågan om på hur sätt den antagna 

budgeten skall fördelas. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 376 Dnr KS 2020/00714  

Uppföljning av kommunstyrelsens internkontrollplan 2020 

Sammanfattning 

Kommunstyrelsens internkontrollplan för år 2020 innehåller två kontrollpunkter; 

efterlevnad av resepolicy, som är kommunstyrelsens egen punkt, samt systematiskt 

brandskyddsarbete (SBA) som är en kommungemensam punkt och således upptagen i 

samtliga nämnders kontrollplaner.  

  

Granskningsresultaten för efterlevnad av resepolicyn är troligen starkt påverkade av 

coronaläget med betydligt mindre resande. Vissa rekommendationer lämnas och 

samtidigt föreslås punkten tas upp i nästkommande internkontrollplan för förnyad 

granskning. 

  

Rekommendationen som lämnas utifrån resultaten av granskningen av det systematiska 

brandskyddsarbetet är att kommundirektören bör se över det systematiska 

brandskyddsarbetet avseende bl.a. styrdokument, och implementering.  

  

Granskningsrapporten avseende SBA är utsänd för kännedom till respektive nämnd. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2020-11-25. 

Granskningsrapport resepolicy. 

Granskningsrapport systematiskt brandskyddsarbete. 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

  

att godkänna uppföljningen av kommunstyrelsens internkontrollplan för 2020. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 377 Dnr KS 2020/00719  

Internkontrollplan 2021 för kommunstyrelsen 

Sammanfattning 

Kommunledningskontoret har upprättat förslag till internkontrollplan 2021 för 

kommunstyrelsen. 

  

Förslaget innehåller de två kontrollpunkterna efterlevnad av resepolicyn avseende bil- 

och flygresor, samt tillämpning av projektmodellen.  

  

I planen finns också inlagd den sedan tidigare beslutade kommungemensamma punkten 

distansarbete. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2020-11-25. 

Risk- och väsentlighetsanalys resepolicy 

Risk- och väsentlighetsanalys projektmodell 

Förslag till internkontrollplan 2021. 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

  

att anta internkontrollplan för 2021 enligt upprättat förslag.  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 378 Dnr KS 2020/00738  

Revidering av Överenskommelse om idéburet offentligt 
partnerskap (IOP) avseende ensamkommande som fyller 18 år 

Sammanfattning 

Styrgruppen för överenskommelse om Idéburet Offentligt Partnerskap (IOP) 

mellan Föreningen Agapes vänner, Ljungskile Folkhögskola, Svenska Kyrkan 

Uddevalla Pastorat, Rädda Barnen Region Väst och Uddevalla kommun avseende 

ensamkommande som fyller 18 år har inkommit med förslag om delvis ändrad 

inriktning för partnerskapet samt en förlängning t.o.m. 2022-12-31. 

  

Det finns 800 tkr kvar inom partnerskapet. Medlen kommer ursprungligen från de 

tillfälliga statsbidrag som kommunen erhållit för insatser för ensamkommande som 

fyller 18 år. Medlen förvaltas enligt tidigare beslut av Rädda Barnen. 320 tkr föreslås 

användas i ett s.k. AMIF-projekt (utlyses av migrationsverket) för vilket Rädda Barnen 

står som projektägare.  

  

Den ändrade inriktningen, som definieras via AMIF-projektet, innebär att målgruppen 

ändras till att gälla s.k. unga tredjelandsmedborgare (TLM) 15-24 år och att 

målsättningen ska vara att skapa förutsättningar för hållbar försörjning och varaktig 

integration på arbetsmarknaden. En grupp med särskilt fokus kommer att vara de unga 

tidigare ensamkommande som väntar på beslut eller har fått temporära 

uppehållstillstånd via nya gymnasielagen. 

  

Övriga medel ska fortsatt användas enligt tidigare beslut, det vill säga för att möjliggöra 

kvarboende i kommunen m.m. 

  

Förslaget innebär inte att kommunen tillskjuter några ytterligare kontanta medel. 

  

Kommunledningskontoret har inte gjort någon egen bedömning av innehållet i förslaget 

till reviderad överenskommelse.  

Beslutsunderlag 

Arbetsmarknads- och integrationsutskottets protokoll 2020-12-02 § 59 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2020-11-24. 

Förslag till överenskommelse om Idéburet Offentligt Partnerskap (IOP)mellan 

Föreningen Agapes vänner, Ljungskile Folkhögskola, Svenska Kyrkan Uddevalla 

Pastorat, Rädda Barnen Region Väst och Uddevalla kommun. 

Nu gällande överenskommelse om Idéburet Offentligt Partnerskap (IOP)mellan 

Föreningen Agapes vänner, Ljungskile Folkhögskola, Svenska Kyrkan Uddevalla 

Pastorat, Rädda Barnen Region Väst och Uddevalla kommun 2019-11-27. 

Yrkanden 

Martin Pettersson (SD): Avslag och samt att säga upp mellanvarande överenskommelse 

med föreningen Agapes vänner, Ljungskile folkhögskola, Svenska kyrkan Uddevalla 

pastorat och Rädda barnen region Väst. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Forts. § 378 
 

Ann-Charlott Gustafsson (UP): Avslag på förslaget i handlingarna. 

 

Kerstin Joelsson-Wallsby (V), Camilla Johansson (C), Jarmo Uusitalo (MP), Monica 

Bang Lindberg (L), David Sahlsten (KD): Bifall till förslaget i handlingarna. 

 

Propositionsordningar 

Följande propositionsordning godkänns. 

 

Ordförande ställer proposition på yrkandena. Om avslagsyrkandena bifalls ställs 

Sverigedemokraternas tilläggsyrkande om att säga upp överenskommelsen med 

omedelbar verkan under proposition. 

 

Ordförande ställer proposition på de framlagda yrkandena och finner kommunstyrelsen 

bifalla förslaget i handlingarna. 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att godkänna den reviderade överenskommelse om Idéburet Offentligt Partnerskap 

(IOP) mellan Föreningen Agapes vänner, Ljungskile Folkhögskola, Svenska Kyrkan 

Uddevalla Pastorat, Rädda Barnen Region Väst och Uddevalla kommun enligt förslag. 

 

Deltar ej  
Moderaternas ledamöter avstår från att delta i beslutet. 

 

Reservation 
Sverigedemokraternas ledamöter reserverar sig mot beslutet med följande motivering. 

 

Moderaterna, Kristdemokraterna, Liberalerna och Sverigedemokraterna har på 

nationellt plan sagt Nej till särlösningar som urholkar asylrätten. Sverigedemokraterna 

har inte ingått något samarbete med Socialdemokraterna lokalt och äger därför 

möjligheten att vidhålla den principen i nedstigande led.  

Ingången överenskommelse innebär i korthet att Uddevallas kommuninvånare skall 

finansiera uppehället för vuxna, huvudsakligen män, utan skyddsbehov som redan fått 

sin sak prövad både en, två och i många fall tre gånger med utfallet att de bedöms 

sakna giltiga skäl att stanna i Sverige. 

Ingången överenskommelse urholkar våra system fullständigt. Urholkar asyl- och 

migrationsrätten. Urholkar välfärden. Därmed bör ingången överenskommelse sägas 

upp med omedelbar verkan. 

Protokollsanteckning 

Niklas Moe (M) noterar å Moderaternas vägnar följande anteckning till protokollet. 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Forts. § 378 

 
Moderaternas linje på såväl riksnivå som kommunal nivå är att undvika särlösningar 

för vissa grupper, därför kan vi inte delta i beslutet. 

 
Kerstin Joelsson-Wallsby (V) noterar följande anteckning till protokollet. 

 

Vänsterpartiet står för Internationell solidaritet. Det är en av hörnpelarna i vår politik. 

FNs deklaration om mänskliga rättigheter artikel 14:  

”Alla människor har rätt att fly från sina länder och få sin sak prövad”. 

Uddevalla kommun har ett IOP, en överenskommelse med svenska kyrkan, rädda 

barnen Ljungskile folkhögskola och agapes vänner. En överenskommelse med 

jämbördiga parter. Det innebär att förvaltningen av de statliga bidragen sköts av 

ovanstående. Det är också de som kan verksamheten och har skött den på ett bra sätt. 

Därför ser jag ingen anledning att inte förlänga avtalet och bifalla deras begäran om 

revidering. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 379 Dnr KS 2020/00745  

Revidering av kommunstyrelsens delegationsordning, avsnitt 
upphandling och inköp av varor och tjänster 

Sammanfattning 

Ärendet utgår från dagens sammanträde. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 380 Dnr KS 2020/00655  

Val av ledamöter, ersättare, revisorer och ombud i 
kommunstyrelsens övriga val för perioden 2021 och i vissa fall 
längre 

Sammanfattning 

Utifrån innevarande mandatperiods val har kommunledningskontoret upprättat underlag 

till valhandling för val av ledamöter, ersättare, revisor och revisorsersättare i föreningar, 

stiftelser med mera för perioden till och med 2021.  

  

Kommunstyrelsens val avser val av ledamöter och revisorer för Lane-Ryrs 

Hembygdsförening samt ombud för följande organisationer: 

 

Utifrån innevarande mandatperiods val har kommunledningskontoret upprättat underlag 

till valhandling för val av ledamöter, ersättare, revisor och revisorsersättare i föreningar, 

stiftelser med mera för perioden till och med 2021.  

 

Kommunstyrelsens val avser val av ledamöter och revisorer för Lane-Ryrs 

Hembygdsförening samt ombud för följande organisationer: 

 

 Bohuskustens vattenvårdsförbund, 

 Fyrstads flygplats AB, 

 Kommuninvest, 

 Regionteater Väst AB, 

 Mediapoolen AB 

 Sportstugan förening, 

 Uddevalla Utvecklings AB,  

 Uddevalla Vatten AB, 

  Projekt 8 fjordar.     

 Kooperativ Utveckling Fyrbodal 

 

Kommunstyrelsen ska också nominera två personer, helst en man och en kvinna, till 

föreningen Leader södra Bohusläns (LAG) styrelse. Uddevalla kommun har enligt 

stadgarna en plats i styrelsen och ledamöter sitter i tvåårsperioder. Val av ledamöter 

sker vid föreningens årsstämma den 15 maj. 

 

Ingemar Samuelsson (S) har inkommit med en avsägelse för uppdraget i Destination 

Uddevalla varför ett fyllnadsval ska göras. 

 

Kommunledningskontoret har tagit fram en valhandling med de nomineringar som har 

inkommit inför sammanträdet. 

 

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, 2020-11-25 

Valhandling 2020-12-15 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Forts. § 380 

Yrkanden 

Kerstin Joelsson-Wallsby (V) nominerar Christer Johansson (V) till ersättarombud till 

Region Teater Väst AB samt sig själv till ersättarombud till Sportstugan förening. 

 

David Sahlsten (KD) nominerar sig själv till ersättarombud till Fyrstad Flygplats AB 

och Christina Nilsson som ersättare som ombud till Uddevalla Utvecklings AB. 

 

Jarmo Uusitalo (MP) nominerar sig själv till ersättarombud till Mediapoolen AB. 

 

Christer Hasslebäck (UP) nominerar Thomas Ericsson (UP) till Bohuskustens 

Vattenvårdsförbund. 

Propositionsordningar 

Ordförande ställer proposition på upprättad valhandling med ovan lämnade 

nomineringar och finner kommunstyrelsen bifalla dessa. 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

  

att godkänna Ingemar Samuelssons (S) avsägelse samt 

 

att anta upprättad valhandling med kompletterande nomineringar under mötet. 

  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 381 Dnr KS 2020/00612  

Svar på remiss från Västra Götalandsregionen om 
kollektivtrafikplan för Uddevalla 

Sammanfattning 

Uddevalla är ett av regionens prioriterade pendlingsnav. Västra Götalandsregionen har 

därför tillsammans med Uddevalla kommun och Västtrafik tagit fram en kollektiv-

trafikplan för Uddevalla med en målbild för kollektivtrafikens och det hållbara 

resandets utveckling. Planen är framtagen med utgångspunkt i gällande målbilder och 

strategier hos Västra Götalandsregionen, kommunen och Västtrafik För kommunen 

utgör denna plan ett instrument för en samhällsplanering som bidrar till ökat hållbart 

resande. Stadstrafikforum, bestående av politiker från Västra Götalandsregionen och 

Uddevalla kommun, beslutade den 15 september 2020 att sända planen på remiss till 

Uddevalla kommun, Västtrafik och Trafikverket.  

  

Kollektivtrafikplanen har lämnats för synpunkter till kommunens nämnder. Kommun-

ledningskontorets sammanställning av nämndernas svar visar en övervägande positiv 

inställning till planen. Synpunkter på trafikering av särskilda målpunkter osv. kan 

hanteras i kommande handlingsplan för kollektivtrafiken i Uddevalla. Kommun-

ledningskontoret föreslår därför att planen godkänns. 

Kollektivtrafikplanen ska antas i kollektivtrafiknämnden under våren 2021. 

Beslutsunderlag 

Kollektivtrafikplan för Uddevalla, remissversion 2020-09-25. 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse. 

Sammanställning av synpunkter på kollektivtrafikplan Uddevalla. 

Protokollsutdrag Barn- och utbildningsnämnden 2020-11-17. 

Protokollsutdrag Kultur- och fritidsnämnden 2020-11-18. 

Protokollsutdrag Samhällsbyggnadsnämnden 2020-11-19. 

Protokollsutdrag Socialnämnden 2020-11-18. 

Remiss från Västra Götalandsregionen om kollektivtrafikplan för Uddevalla 

Yrkanden 

Jarmo Uusitalo (MP): Bifall till förslaget i handlingarna med följande tillägg: 

att Västtrafik i sina upphandlingar inte ska ställa specifika tekniska krav på bränsleslag 

utan istället ställa miljö- och klimatkrav på fordonsutsläppen. 

Propositionsordningar 

Ordförande ställer proposition på förslaget i handlingarna och finner kommunstyrelsen 

bifalla det. Ordförande ställer därefter proposition på Jarmo Uusitalos (MP) 

tilläggsyrkande och finner kommunstyrelsen bifalla det också.  

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

  

att godkänna upprättat förslag till kollektivtrafikplan för Uddevalla samt  

  



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Forts. § 381 

 

att översända nämndernas synpunkter som underlag för det avslutande arbetet med 

kollektivtrafikplanen. 

 

att Västtrafik i sina upphandlingar inte ska ställa specifika tekniska krav på bränsleslag 

utan istället ställa miljö- och klimatkrav på fordonsutsläppen. 

Protokollsanteckning 

Jarmo Uusitalo (MP) lämnar följande anteckning till protokollet. 

 

I det regionala trafikförsörjningsprogrammet finns ett mål om att andelen hållbara 

resor ska vara minst 50% år 2035. Ska biltrafiken i Uddevalla minska från 69% 2018 

till 50% fram till 2035 krävs en årlig minskning med 2%. Det innebär att ytterligare 

åtgärder för att förbättra kollektivtrafiken måste vidtas. 

 

På landsbygden kommer biltrafiken att vara kvar inom överskådlig tid, åtgärderna på 

landsbygden måste syfta till att byta ut fossila bränslen mot bättre alternativ. Det är i 

städer och tätorter vi kan förskjuta från bilresande till andra sätt att resa och därför 

måste kollektivtrafiken utformas och centrum byggas på ett sådant sätt att andra sätt att 

ta sig fram är mer attraktiva än att välja bilen. 

Kollektivtrafiken kan i sig inte påverka andelen bilar i samhället, förutom genom att 

göra det attraktivare att resa på andra sätt än med bilen. 

 

Det finns två sätt att påverka människors val av resor, ”piska eller morot”, 

kollektivtrafiken har bara möjligheten använda ”moroten”. Därför är det oerhört 

viktigt att göra kollektivtrafiken så attraktiv att människor upplever kollektivtrafiken 

mer attraktiv än personbilen. Detta kan ske genom de förslag som räknas upp i 

remissen, men även genom att kollektivtrafiken kan ge andra värden, tex. möjligheten 

att arbeta läsa eller vila istället för att vara upptagen med att köra. Därför är bekväma, 

punktliga resor och tex. internetuppkoppling an viktig aspekt för framför allt längre 

resor. 

 

Trafiken utgör 72% av CO2-utsläppen i Uddevalla och ungefär två tredjedelar av 

trafiken utgörs av personbilar. Även om det kommer att ske en förskjutning mot 

fossilfria personbilstransporter under den närmaste tioårsperioden så är det viktigt att 

möjliggöra ett effektivt resande på andra sätt än med personbil. 

 

Vi upprepar: Kollektivtrafiken måste utformas, och våra tätorter och centrum måste 

byggas, på ett sådant sätt att andra sätt att ta sig fram är mer attraktiva än att välja 

bilen, och det måste ske fortare än i dagens takt.Ytterligare åtgärder måste alltså göras! 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 382 Dnr KS 2019/00807  

Justering av kommunbidrag 2020 

Sammanfattning 

Nämndernas kommunbidrag för 2020 behöver justeras pga. nya löneavtal för 

Kommunal, Vision och SSR samt återbetalning av beviljade medel från 

effektiviseringsfonden. Justering görs för att nämnderna ska ha en överensstämmelse 

mellan faktiska kostnader och kommunbidrag.        

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2020-12-01 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

  

att nämnderna tillförs kommunbidrag om 23 812 tkr för ökade personalkostnader till 

följd av nya löneavtal 2020,  

  

att nämndernas kommunbidrag minskar med 1 582 tkr för ej genomförda 

effektiviseringsprojekt, 

 

att finansiering sker genom pris-och lönereserven.   

  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 383 Dnr KS 2020/00301  

Rapportering av kommunstyrelsens 
informationssäkerhetsarbete, december 2020 

Sammanfattning 

Enligt Uddevalla kommuns informationssäkerhetspolicy ska kommunens 

dataskyddsombud halvårsvis rapportera till nämnden om förvaltningens 

informationssäkerhetsarbete. Dataskyddsombudet ansvarar för att granska nämndernas 

informationssäkerhetsarbete med fokus på efterlevnaden av dataskyddsförordningen.  

  

I rapport daterad 2020-11-30 redogör dataskyddsombudet för de brister och 

förbättringsarbete inom nämndens verksamhet som har observerats sedan föregående 

rapportering i juni tidigare i år. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, 2020-11-30 

Rapport daterad 2020-11-30 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

  

att godkänna rapporten. 

  

  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 384 Dnr KS 2020/00653  

Begäran om planbesked berörande Silentz 1 

Sammanfattning 

Fastighetsägaren till fastigheten Silentz 1 har inkommit med begäran om planbesked. 

Begäran om planbesked avser att upprätta en ny detaljplan på del av fastigheten Silentz 

1 för att kunna uppföra ca 110 lägenheter i form av två stycken flerbostadshus i ca 16 

våningar. Sökanden vill även tillskapa ett nytt stadstorg på den befintliga parkeringsytan 

utanför. Gällande detaljplan medger handel, dock inte livsmedel. 

 

Sökanden har för avsikt att lösa parkering i mark- och källarplan samt kombinera detta 

med P-lösen i grannfastigheter samt andra mobilitetslösningar kopplat till kommunens 

P-norm. Antal redovisade parkeringar på egen fastighet uppgår till 46 stycken och 

redovisade bostäder uppgår till ca 110 stycken. Utan P-lösen på grannfastigheter uppgår 

den redovisade p-normen till ca 0,42 

Sökanden vill hantera parkeringsfrågan mer i detalj tillsammans med Uddevalla 

kommun i den eventuellt kommande detaljplanen. 

  

Ärendet har beretts av en tjänstemannagrupp från samtliga berörda förvaltningar. 

Utvärdering har gjorts från uppställda kriterier. Kommunledningskontoret föreslår att 

kommunstyrelsen ska godkänna att detaljplaneförslag för fastigheten Silentz 1. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse daterad 2020-11-17 

Begäran om planbesked gällande fastigheten Silentz 1, Bilaga 1  

Detaljplan 1485-P88/10, Bilaga 2 

Förprövningsrapport Silentz 1, Bilaga 3 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

  

att godkänna att detaljplaneförslag för fastigheten Silentz 1 upprättas, 

 

att planbesked förutsätter planavtal mellan sökande och 

Samhällsbyggnadsförvaltningen, 

 

att bedömningen görs att en detaljplan kan antas under 2023 samt 

 

att kommunstyrelsens beslut ska utgöra planbesked enligt plan- och bygglagen 5:2   

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 385 Dnr KS 2020/00636  

Begäran om planbesked samt direktanvisning berörande 
Klubban 3 och del av Stadskärnan 1:102 

Sammanfattning 

Ägaren till fastigheten Klubban 3 har givit en fullmakt till Riksbyggen ekonomisk 

förening att ansöka om begäran om planbesked för fastigheten Klubban 3.  

Om ett positivt planbesked ges vill sökanden samtidigt ansöka om en direktanvisning då 

planbeskedet även berör kommunal mark, del av Stadskärnan 1:102. Se begäran om 

planbesked, bilaga 1. Den kommunala marken på del av Stadskärnan 1:102 är i 

dagsläget planlagd som allmän platsmark, park. 

Direktanvisningen söks i syfte att ge sökanden ensamrätt att undersöka möjligheten att 

upprätta detaljplan på Klubban 3 och del av Stadskärnan 1:102.  

Ansökan avser att upprätta en ny detaljplan som medger ca 50 bostäder samt 

parkeringshus under huskroppen. 

  

Ärendet har beretts av en tjänstemannagrupp från samtliga berörda förvaltningar. 

Utvärdering har gjorts från uppställda kriterier. Kommunledningskontoret föreslår att 

kommunstyrelsen ska godkänna att detaljplaneförslag för Klubban 3 samt del av 

Stadskärnan 1:102 upprättas. 

  

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse daterad 2020-11-17 

Begäran om planbesked berörande Klubban 3 samt del av Stadskärnan 1:102, bilaga 1  

Markanvisningsavtal mellan Uddevalla kommun och Uddevallahem, bilaga 2 

Detaljplan 1485K-P07/14, bilaga 3 

Förprövningsrapport Klubban 3 samt del av Stadskärnan 1:102, Bilaga 4 
  

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

  

att en direktanvisning upprättas mellan Uddevalla kommun och sökanden. 

Direktanvisningen ges i syfte att ge sökanden ensamrätt att undersöka möjligheten att 

upprätta detaljplan på fastigheterna Klubban 3 samt del av Stadskärnan 1:102. 

Direktanvisningen ger sökanden ensamrätt till och med 2023-12-31 att förhandla med 

kommunen om exploatering och markförvärv av del av fastigheten Stadskärnan 1:102, 

 

att godkänna att detaljplaneförslag för fastigheten Klubban 3 samt del av Stadskärnan 

1:102 upprättas, 

 

att planbesked förutsätter planavtal mellan sökande och 

Samhällsbyggnadsförvaltningen, 

 

att bedömningen görs att en detaljplan kan antas under 2023 samt 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Forts. § 385 
 

att kommunstyrelsens beslut ska utgöra planbesked enligt plan- och bygglagen 5:2.   

  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 386 Dnr KS 2020/00005  

Information från kommunstyrelsens ordförande samt från 
Fyrbodal 2020 

Sammanfattning 

Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Samuelsson (S) informerar om de samtal som 

har förts inom Fyrbodal med anledning av den planerade etableringen av en stor 

laxodling i Sotenäs. Om etableringen blir av kommer det medföra behov av nya 

infrastrukturlösningar. 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

att notera informationen.  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 387 Dnr KS 2020/00004  

Information från kommundirektören 2020 

Sammanfattning 

Kommundirektör Peter Larsson informerar om följande. 

 

 Läget med covid-19, smittspridningen inom barn- och utbildning och 

socialtjänstens verksamheter. 

 Återbetalning av tillsynsavgifter. Företagens inbetalade avgifter för tillsyn som 

socialnämnden och samhällsbyggnadsnämnden har bedrivit under året föreslås 

betalas tillbaka till föret för 2020 som en hjälp till näringslivet under pågående 

pandemi. 

 Förstudie skolskjuts. Västtrafik har ställt en fråga huruvida Uddevalla vill ingå i 

en förstudie för en gemensam upphandling av skolskjuts. Kommundirektören 

föreslår att Uddevalla ska gå med i förstudien och kommunstyrelsen delar den 

uppfattningen. 

 Läget med försörjningsstöd och arbetslöshet i kommunen. 

 Rapport om ekonomiska konsekvenser nationellt, regionalt och kommunalt på 

grund av pandemin. 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att notera informationen.  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 388 Dnr KS 2020/00002  

Redovisning av delegationsbeslut 2020 

Sammanfattning 

I förteckningar daterad 2020-12-06 redovisas de delegationsbeslut som har fattats å 

kommunstyrelsens vägnar under perioden 2020-11-18—2020-12-06. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, 2020-12-06 

Förteckningar över delegationsbeslut, 2020-12-06 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

  

att godkänna redovisningen. 

  

  

  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 389 Dnr KS 2020/00003  

Anmälningsärenden till kommunstyrelsen 2020 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar 

  

att lägga följande anmälningsärenden till handlingarna. 

  

2020/469  

Fyrbodals kommunalförbunds Verksamhetsplan och budget 2021-2023 

  

2020/543 

Fyrbodals kommunalförbunds budget för delregionala utvecklingsmedel 2021-2023 

  

Uddevalla Utvecklings AB:s protokoll 2020-11-06 

  

309471  

Kultur och fritidsnämndens beslut om stängda sammanträden för att minska 

smittspridningen av covid-19 

  

309539  

Beslut från Länsstyrelsen om förordnande av ersättare för notarius publicus, dnr, 214-

46735-2020 

 

Hälsopolitiska rådets protokoll 2020-11-24 

 

Personalutskottets protokoll, 2020-12-02 

 

Jävsutskottets protokoll, 2020-12-01 

 

Arbetsmarknads-och integrationsutskottets protokoll 2020-12-02 

 

309601 

Samordningsförbundet Väst verksamhetsplan med budget 2021 – 2023 

 

2020/19 

Samordningsförbundet Väst styrelseprotokoll nr 4 2020-11-24 

 

2020/10 

Finansrapport avseende november 2020  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunstyrelsen 

 

2020-12-16 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 390 Dnr KS 303909  

Julhälsning 

Sammanfattning 

Ordförande summerar det gångna året och önskar kommunstyrelsens ledamöter och 

ersättare en god jul och ett gott nytt år. 
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